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Az emberek nem tudnak teljes értékű  életet élni, mivel a személyes biztonsághoz való joguk
sérült. Kinek az  érdeke a folyamatos kiszolgáltatottságban, megaláztatásban, félelemben 
élésük?  Kinek az érdeke ezen állapot fenntartása?

  

Az önvédelem, mint válaszlépés.
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